
Karhusuon koulun henkilökunnan lausunto koskien Nuuksion koulun lopettamista 

 

Karhusuon koulun henkilökunta lausuu seuraavaa: 

 

Henkilökunta pitää hyvänä, että rehtorilla olisi jatkossa johdettavana vain yksi koulu. Näin ollen 
rehtorin työhön käytettävä  resurssi lisääntyisi ja työnkuva selkiytyisi.  Rehtorin tuntemus 
henkilöstöasioissa lisääntyisi.  

Muutos lisäisi oppilastuntemusta varsinkin 7.-luokkalaisten osalta, koska suurin osa heistä  olisi jo 
tuttuja alemmilta luokilta. 

Henkilökunta näkee oppilashuollon resurssin lisääntymisen hyvänä etuna oppilaille. Myös opettajien 
oppilashuoltohenkilöstöltä saama tuki ja ohjaus mahdollistuisi edelleen  resurssin lisääntymisen 
myötä.  

Huolta aiheuttaa päätöksenteon aikataulutus.  Henkilökunnalla on huoli siitä, että kasvavan 
oppilasmäärän tuoma tuntiresurssi tulisi varmasti ajoissa koulun käyttöön, eli tuntiresurssi 
laskettaisiin ja osoitettaisiin  seuraavalle lukuvuodellevarmasti  uuden, tulevan oppilasmäärän 
mukaan. 
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